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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

  بنابرایــن طراحی ســازوکارهای 
خردمندانه و آینده نگرانه برای حکمرانی 
مطلوب و رضایــت مردم که ولی نعمت 
همه ما هســتند، امری ســخت اما قابل 
انجام و شــدنی اســت. رویکرد سازمان 
منطقه آزاد کیش در دوره مدیریت عاملی 
دکتر غلامحســین مظفری، نشات یافته 
از اصولی چون پاک دســتی، شــفافیت، 
مردم داری، خدمت رســانی و حمایت از 
ســرمایه گذاران توانمنــد با هدف رونق 
اقتصــاد کیش و ایجاد محیطی امن و آرام 

برای زندگی و توسعه پایدار است.
اما ســازمان به عنــوان رکن و نهاد 
حاکمیتی، به لحاظ مالی در ســال 1397 
در وضعیت بغرنج و سختی قرار داشت. 
پیــش از انتصــاب مدیرعامــل جدید، 
ســازمان منطقه آزاد کیش بــرای تامین 
هزینه هــای جاری و حقوق و دســتمزد 
30 میلیــارد تومــان از یکی از بانک های 

خصوصی وام دریافت کرده بود. 
ایــن در حالی اســت کــه قوانین 
کشــوری و قوانین خــاص اداره مناطق 
آزاد از یک ســو و توانمندی های جزیره 
کیش از ســوی دیگر، ظرفیــت بالقوه 
خوبی را برای خودگردانی و پیشــرفت 
ایــن خطه در خود دارد که تا دوره اخیر 
مورد توجه لازم و بایســته قرار نگرفته 
بود.از آن موقــع و در پی تغییر صورت 
گرفته، تصمیم بر آن شــد که ســازمان 
منطقــه آزاد کیــش بــا درک دقیق تر از 
توانمندی ها و در عین حال ظرفیت های 
موجود در سطح ملی، در شرایط اقتصاد 
بدون نفــت بتواند اموراتش را به  خوبی 
بگذرانــد و شــادی و نشــاط را برای 
ســاکنان، مســافران و کلیه ذی نفعان و 

فعالان اقتصادی محقق سازد.
بــا ایــن رویکرد بود کــه طراحی 
چشــم انداز و ماموریت ها بــا نگاهی نو 
در کانــون سیاســتگذاری ها قرارگرفت 
و رفته رفتــه با همــت و تلاش و همدلی 
توانســتیم امیدواری را جایگزین یأس و 
سرخوردگی کنیم. سال گذشته اقدامات 
بســیار مهمــی در کیش انجام شــد که 
بیان همه آنها در این یادداشــت مختصر 
نمی گنجد. ســال جدید امــا با یک وقفه 
همــراه بود؛ افول اقتصاد جهان و ایران و 
البته کیش به خاطر ویروسی که همه با آن 

آشنا و دست به گریبان هستند. 
با این حــال با اجــرای قرنطینه و 
رعایت همه اصــول و ضوابط، کیش به 
سرعت به منطقه پاک کشور تبدیل شد و 
کســب و کارها پس از سه ماه وقفه و زیان 

مالی، رفته رفته خود را بازیابی می کنند. 
در ســازمان منطقــه آزاد کیــش 
هم با همه ســعی و تلاش بر آن شــدیم 
تــا از تهدید شــکل گرفته، فرصت های 
نــو بســازیم و نگذاریــم خمودگی بر 
ســازمان و فعالیت های جزیــره حاکم 
شــود.به خاطر همراهی با فعالان بزرگ 
و کوچــک اقتصادی و بــا وجود نیاز به 
وصول مطالبات جهت هزینه های جاری 
و حقوق و دســتمزد، سازمان منطقه آزاد 
کیش همه فشــارها را بــه خود خرید تا 
بنگاه ها و شــرکت ها تا حد وسع آسیب 

نبینند و فرو نریزند.
بــه دلیــل تعطیلی کســب و کارها 
به خاطر شــیوع ویــروس کرونا، چک 
مشــتریان وصــول نشــد. در خصوص 
سررســید چک هــا، مهلت داده شــد و 
اجاره ها نیز بخشیده شد. اما خوشبختانه 
با اسناد وصولی قراردادها، این فرصت به 
دســت آمد که درآمد سازمان را با وجود 
شــرایط ســخت داشته باشــیم و بدون 

مشکل و نگرانی، این ایام سپری شود.
موضوع مهم و یکی دیگر از کارهای 
بزرگ انجام شده در این دوره، شناسایی 

املاک و مستغلات و دارایی های سازمان 
است. در این راســتا بانک جامع املاک 
ســازمان تهیه شــده تا به طور روشن و 
واضــح بدانیم چــه چیزهایی در تملک 
ســازمان اســت و چه حدود و ثغوری 

دارند. 
حــال  در  کارشناســان  گــروه 
نهایی ســازی و به روز رسانی آن هستند.
راه انــدازی دو صندوق در زمینه »املاک 
و مستغلات« و »زمین و ساختمان« نیز در 
دســتور کار است. این صندوق ها در نوع 
خود اولین در کشور و مناطق آزاد هستند. 
صندوق املاک و مستغلات یک صندوق 

سرمایه گذاری است. 
ســازمان منطقه آزاد کیش در حال 
حاضر یکســری املاک و مســتغلات 
نظیــر مجموعــه عظیم نمایشــگاه ها و 
همایش هــا، غرفه های تجــاری، مراکز 
تفریحــی و خدماتی و مــواردی از این 
دست را داراســت که فعلا بنای فروش 

آنهــا را ندارد امــا می تواند از آنها اجاره 
بگیــرد. در طرح جدیــد، همه آنها وارد 

صندوق می شوند. 
صاحب نظران و کارشناسان می دانند 
که پراکنده بودن ظرفیت ها، تولید ارزش 
نمی کند. در روند متمرکزسازی، مدیریت 
تخصصــی و مدیریت بهینــه، صورت 
نمی گیرد. وقتی اینها وارد صندوق شوند، 
علاوه بر درآمدزایی روال مند که در حال 
انجام اســت، با این ظرفیت یا پشــتوانه، 
می توانیم تامین مالی و ارزش افزوده قابل 

توجهی ایجاد کنیم.
صنــدوق ارکان مســتقل خود را 
همچون مدیر، ناظر، حسابرس و… دارد 
و تخصصی اداره می شــود. در صندوق، 
امور بازســازی، واگذاری، اجاره، خرید، 
تملک، ســاخت و… به طور روشمند و 

آگاهانه دنبال می شود. 
بنابراین برای صندوق، ارزش افزوده 
ایجاد می شــود و سود سرمایه گذاران هم 
روی یونیت محاســبه خواهد شــد. در 
مــورد روند پیشــرفت کار، باید بگویم 
درخواست راه اندازی صندوق ارائه شده 
و فرآیند در سازمان بورس و اوراق بهادار، 
مراحل نهایی خود را سپری می کند. مبلغ 
ســرمایه پیشنهادی ســازمان منطقه آزاد 
کیش برای صندوق املاک و مستغلات، 
20 هزار میلیارد تومان اســت. در شکل 
جدید که به دنبال آن هستیم، اگر برخی از 

فعالان اقتصادی بخواهند تامین مالی کنند 
و در عین حال نخواهند همه دارایی شان 
از دست برود، می توانند در این صندوق، 
تمام یا بخشی از دارایی شان را بفروشند و 
پول بگیرند یا به جای آن واحد یا یونیت 

صندوق را دریافت کنند. 
صندوق می تواند آن را ســریع نقد 
کند چون قابلیت نقد شــوندگی صندوق 
بالاســت.این اقدام برای نخســتین بار 
است که در کشور اجرا می شود. البته این 
روش، در دنیای توسعه یافته و کشورهای 
پیشرفته متداول و جذاب است. همچنین 
در حال پیگیری انتشار 500 میلیارد تومان 
اوراق خرید دین از طریق بازار ســرمایه 

هستیم.
پس از موفقیت در تامین مالی برای 
ترمینال فرودگاه، در تامین مالی از طریق 
زمین و ساختمان، راه اندازی یک صندوق 
پروژه را دنبال می کنیم. در این رابطه با دو 
شــرکت تامین سرمایه ملت و سهم آشنا 

جهــت تامین مالی دو طــرح هر کدام به 
ارزش 600 میلیارد تومان در حال مذاکره 

هستیم.
موضوع بســیار مهم دیگر، پذیرش 
و عرضه ســهام شرکت سرمایه گذاری و 
توســعه کیش در بورس است. موافقت 
اولیــه بــرای ایــن منظور گرفته شــده 
اســت. بر این اساس، شــرکت یادشده 
که متعلق به ســازمان است، به نهاد مالی 
چندرشــته ای تبدیل شــده و هلدینگ 
چندرشــته ای ســرمایه گذاری و توسعه 
کیش ایجاد می شــود. هلدینگ جدید در 
زیرمجموعه هایش، کیش ایر، تله کیش و 
شرکت ها و موسسات اقتصادی دیگری 
را داراست و سهام آن در آینده در بورس 

عرضه می شود. 
در پیونــد با این موضوع، پذیرش و 
عرضه سهام شرکت هواپیمایی کیش ایر 
را نیــز به طور جدی دنبــال می کنیم. در 
وهلــه اول برای کشــف قیمــت، پنج 
درصد ســهام عرضه می شود و بعد بسته 
به تصمیم ســازمان می تواند بلوک های 
بعدی در بــورس روی تابلوی فروش و 

عرضه قرار گیرد.
در مجموع باید گفت که ســازمان 
با پرهیز از سیاست خام فروشی، حضور 
در طرح ها را به صورت مشارکتی دنبال 
کرده و آورده ارزنــده ای را برای تداوم 
طرح های زیرساختی و توسعه ای شکل 

داده است. 
اخذ موافقت از بانک صادرات برای 
گشایش اعتبارات اسنادی به ارزش هزار 
میلیارد تومان از دیگر اقدامات انجام شده 
برای رونق اقتصاد کیش اســت.همه این 
طرح ها، بسته کاری ســال 1399 است. 
ولــی به هر حال بایــد در نظر گرفت که 
این کارها بسیار نو و تازه است و به لحاظ 
زمانی شــرایط خاصی که در آن هستیم، 

کمی با پیش بینی ها فاصله داشته باشد. 
همه مساعی ما بر انجام این امور در 
ســال جاری است که از سوی مقام معظم 
رهبری، سال جهش تولید نام گرفته است.
نگاه همسو و همنوا در سازمان منطقه آزاد 
کیش، این است که بازار سرمایه فرصت 
بی نظیر پیش رو اســت که باید از آن برای 
توسعه جای جای کشــور استفاده کرد و 
همگی در این زمینه مســوولیم. با همین 
عرضه اوراق صکــوک به عنوان یکی از 
روش های تامین مالی بود که توانســتیم 
طرح ملی ترمینال مسافربری کیش را که 
چهار سال راکد مانده بود، فعال و در آینده 

نزدیک به چرخه اقتصاد وارد سازیم. 
در ایــن خصوص بــه عنوان یک 
دستاورد قابل تحسین از سوی عالی ترین 
مقامات کشور و شورای عالی مناطق آزاد 
با جذب 300 میلیارد تومان به تامین نیازها 
و تجهیزات پرداخته شد و خوشحالیم که 
بگوییم این طرح بــا ظرفیت جابه جایی 
شش میلیون مســافر پروازی در سال، از 
بهترین ترمینال های کشــور خواهد شد. 
عدم النفــع صورت گرفته در ســال های 
پیشــین، زیانی اســت که به اقتصاد وارد 
شــده و مانعی برای رونق و آبادانی بیشتر 

در این خطه است. 
جــای تردید نیســت کــه باید با 
اســتفاده از انواع ظرفیت ها و به کارگیری 
روش هــای خلاقانه و موثــر، وضعیت 
را بهبود ببخشــیم. ســازمان های فردا، 
سازمان های چابک، هوشمند و منعطف 
هســتند و همه باید برای نیل به افق های 
بزرگ تر، همراه با نیروی انسانی ارزشمند 

خود چنین مسیری را طی کنیم.
نشست ماه گذشــته در دفتر تهران 
ســازمان منطقــه آزاد کیش بــا معاونان 
و مدیران شــورای عالی مناطــق آزاد و 
همچنین ســایر معاونان و مدیران مناطق 
آزاد تجاری و صنعتــی و ویژه نیز با این 
هدف برگزار شد که تجربیات به صورت 
مــوردی ارائه شــده و در ســایر مناطق 
کــه هر کدام مملو از فرصت هســتند به 
اجــرا درآید. ایــن کارگاه که نمونه ای از 
همفکــری و هم افزایی بود، با اســتقبال 

زیادی روبه رو شد. 
حضــار کــه همگــی از مدیــران 
اقتصادی، سرمایه گذاری و توسعه مناطق 
آزاد بودنــد، ابهامات در مورد طرح های 
مهم و بلاتکلیف خــود را مطرح کردند 
و بــه رهیافت های خوبی دســت یافتند. 
مــا اعتقاد داریم کــه نباید جدا فکر کرد. 
همــه مناطــق آزاد یکــی هســتند و در 
خدمت اهداف کلان ترســیمی از سوی 
دولت محتــرم فعالیت می کنند. در زمینه 
توفیقات به دست آمده، همراهی ریاست 
و ســایر معاونان شورای عالی مناطق آزاد 

فراموش شدنی نیست. 
کیش، پایلوت اجــرای طرح های 
جســورانه در حوزه اقتصاد و کسب و کار 
شــده اســت. با تواضع و صداقت، آماده 
انتقال دســتاوردها و تجربه های به دست 
آمــده در بدنــه مدیریتی و کارشناســی 
ســازمان منطقــه آزاد کیــش بــه همه 
علاقه مندان در جای جای کشور هستیم. 
پیشرفت و توسعه ایران، افتخار و آرزوی 

همه ماست.

دکتر آخوندی عضو هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد کیش عنوان کرد:

فرصت های تازه برای فعالیت ها و 
رونق اقتصاد کیش

اقتصاد کیش - مناطق آزاد در ایران به دلیل برخوردار نبودن از بودجه دولتی، بر اساس درآمد و هزینه اداره می شوند. از این رو مدیریت کلان در جزیره کیش 
که یکی از مقاصد مهم سفر و گردشگری کشور و ویترینی زیبا برای ایران عزیز است، اهمیتی صد چندان می یابد. 

اقتصاد کیش -  به گفته نائب رئیس اتحادیه صنف خرازی ورود مواد آرایشی و بهداشتی 
از 14 ماه پیش و عطریات از 10 ماه پیش به کشور ممنوع شده است. 

»عبدالله اسفندیاری«، نائب رئیس اتحادیه صنف خرازی، گفت: به دلیل محدودیت ارزی 
که کشور با آن رو به رو ست، به کالاهای آرایشی و بهداشتی از جمله عطر و ادکلن که در ردیف 
کالاهای غیرضروری قرار دارد، ارزی برای واردات تخصیص پیدا نمی کند تا ارز کشور صرف 

ورود کالاهای اساسی، شود.
وی  افزود: واردات محصولات آرایشی و بهداشتی از 14 ماه و عطریات از حدود 10 ماه 
پیش ممنوع شده است و وزارت صمت سفارش ورود آنها را ثبت نمی کند. در نتیجه از آن زمان 

تاکنون امکان ورود این کالاها به کشور از مجاری قانونی، وجود ندارد.  
اسفندیاری ادامه داد: با این ممنوعیت، شماری از واردکنندگان و فعالان اقتصادی به تولید 
مواد آرایشــی و بهداشــتی و عطریات در داخل کشور روی آوردند و کارخانه های تولیدی در 
مناطق مرزی و مناطق آزاد راه انداختند، اما در تولید نیاز به مواد اولیه ای وجود دارد که باید وارد 
شود، از جمله این مواد »بالک« است. ورود »بالک« مدت ها آزاد بود اما به تازگی ممنوع شده و 

این کمبودها تولیدکنندگان را در مضیقه قرار داده است.  
وی  اضافه کرد: همچنین میزان قابل توجهی مواد آرایشی و بهداشتی پیش از ممنوعیت به 
کشور وارد شده است که پس از اعلام ممنوعیت، امکان ترخیص آنها از گمرکات از بین رفته 
و این مواد که رو به فســاد و تخریب هســتند در گمرکات کشور رسوب شده اند، در حالی که 
این اقلام سرمایه های کشور هستند و پول داخلی برای خرید آنها صرف شده است، در نتیجه 

تخریب آنها به معنای تخریب دارایی کشور است.
اسفندیاری در پاسخ به این پرسش که چرا در یک سال گذشته با وجود ممنوعیت واردات 
مواد آرایشی و بهداشتی و عطریات و همچنین ممنوعیت ورود مواد اولیه ساخت آنها بازار دچار 
کمبود نشده است، گفت: به هر حال مردم به این مواد نیاز دارند در این شرایط وقتی امکان تولید 
در داخل وجود ندارد و برای واردات هم ثبت سفارشی صورت نمی گیرد و اجازه واردات حتی 
با ارز آزاد هم در چارچوب قانونی داده نمی شود، کشور نیاز خود را از مجاری غیررسمی تامین 
می کند. مجاری که هیچ نظارتی بر عملکرد آنها وجود ندارد، نه نظارت بر کمیت و کیفیت هست 
و نه مجرایی که کالاها از آن به داخل کشور و بازار مصرف می آید. با این رویه تنها شرایط برای 

قاچاق اقلام آرایشی و بهداشتی فراهم شده است.
او تصریح کرد: وجود مقادیر بالای لوازم آرایشــی و بهداشتی و عطریات خارجی در 
بازار کنونی کشــور در شــرایطی که واردات ممنوع اســت و تولید داخلی هم حمایت نمی 
شــود، به این معناســت که مجاری واردات غیرقانونی با موانع چشمگیری رو به رو نیستند 
و واردکنندگان غیرقانونی و غیررســمی از نبود امکان واردات رسمی و کمبود امکان تولید 

داخلی، بهره مند هستند. 

 توسعه  کارخانه های تولید مواد آرایشی 
و بهداشتی در مناطق مناطق آزاد 

نائب رئیس اتحادیه صنف خرازی عنوان کرد : 

اقتصاد کیش - وزیر نفت با اشاره به اینکه موافقت نامه با چین و شایعات مربوط به آن، 
جنجالی است که در خارج از کشور راه انداختند و برخی در داخل از آن پیروی کردند، گفت: 
موضوع پیش نویس سند همکاری 25 ساله ایران با چین،  قراداد نیست بلکه موافقت نامه کلی 
اســت و با هر کشــور دیگری به جز رژیم صهیونیستی حاضریم از این دست موافقت نامه ها 

امضا کنیم. 
بیژن نامدار زنگنه روز گذشــته  در حاشیه مراسم امضای قرارداد توسعه میدان آزادگان 
جنوبی در جمع خبرنگاران درباره توافق بلندمدت ایران و چین توضیح داد: بحث یک موافقتنامه 
کلی است و با  اطمینان می گویم در حوزه نفت، نه چینی ها از ما امتیازی خواسته اند و نه ما امتیازی 
می دهیــم. موضوع، همکاری های درازمدت در بخش های مختلف اعم از توســعه میدان ها، 

پالایش، پتروشیمی و ... است.
وی افــزود هر کشــور دیگری به جز رژیم صهیونیســتی که بخواهد بــا ایران چنین 
همکاری هایی داشته باشد ما حاضریم. حتی شرکت های آمریکایی هم در این شرایط از فعالیت 
به عنوان پیمانکار یا سرمایه گذار در پروژه های ما منع نشده اند. نمی دانم این چه جنجالی است 
کــه در خارج از کشــور راه انداخته اند و عــده ای هم در داخل همراهی کرده اند. نه دولت و نه 
مجلس موافقت نمی کنند به خاطر کشور دیگری از منافع ملی خود بگذریم. کسی هم چنین 
توقعی نداشته است. این همکاری دوستانه و دوطرفه خواهد بود. روابط کنونی ما با چینی ها 

نیز روابط خوب و بی تنشی است.
وزیر نفت با بیان اینکه امسال 25 میلیون تن به ظرفیت تولید محصولات پتروشیمی کشور 
افزوده می شود و این بی سابقه ترین رشد تاریخی صنعت پتروشیمی ایران است، ادامه داد: جهش 
دوم پتروشیمی تقریباً تا سال 1400 به سرانجام و تولید ناخالص این صنعت به 100 میلیون تن 

می رسد؛ ارزش تولیدات نیز به قیمت سال 95 به 25 میلیارد دلار می رسد.
افزایش تولید نفت آزادگان جنوبی به ۳۲۰ هزار بشکه

وی درباره جزئیات قرارداد تکمیل توسعه میدان آزادگان جنوبی نیز توضیحاتی ارائه داد 
و گفت: قرار است با اجرای این قرارداد، مقدار تولید میدان آزادگان جنوبی از 140 هزار بشکه 
کنونی به 320 هزار بشکه برسد و 200 میلیون فوت مکعب گاز نیز برای ان جی ال 3200 تأمین 
خواهد شــد. اولویت ما توسعه میدان های مشترک است که میدان های منطقه غرب کارون و 

میدان گازی پارس جنوبی، شاخص ترین آن به شمار می روند.
ضرورت جذب فناوری برای افزایش ضریب بازیافت مخازن

زنگنه درباره نقشی که شرکت های بین المللی می توانند در توسعه صنعت نفت ایران ایفا 
کنند، عنوان کرد: همکاری با شرکت های خارجی فقط برای تأمین سرمایه مهم نیست؛ آنچه 
دنبال می کنیم عمدتاً جذب فناوری برای افزایش ضریب بازیافت مخازن است و اینکه وابستگی 
متقابل می تواند به توسعه حضور ما در بازار کمک کند، اما این طور هم نیست که اگر با ما کار 

نکنند، بمیریم. در این سال ها نشان دادیم کارهایمان را قاطع پیش می بریم و کوتاه نمی آییم.
قیمت گازوئیل افزایش نمی یابد

وزیر نفت درباره تخصیص قیر رایگان گفت: دولت به دلایلی مخالف قیر رایگان است. 
مســئله هم تنها بحث مالی نیســت؛ هرچند تأمین منابع مالی هم مهم اســت. از نظر دولت، 

سازوکارهایی که قبلًا اجرا شده سازوکارهایی مسئله ساز بوده است.
زنگنه در پاسخ به سؤالی درباره ایده تخصیص سهمیه بنزین به صورت خانواری، گفت: 
دولت باید در این باره نظر بدهد و فکر نمی کنم حتی این موضوع به صورت طرحی در مجلس 

ارائه شده باشد، اگر مجلس تصمیم بگیرد و به ما ابلاغ کند، اطاعت می کنیم.
وی بار دیگر بحث افزایش قیمت گازوئیل را به کلی تکذیب کرد و گفت: این جنگ روانی 
است که از خارج هدایت می شود و در داخل هم برخی دانسته یا نادانسته به آن دامن می زنند؛ 

دولت هیچ برنامه ای در این زمینه ندارد.

توضیحات  وزیر نفت  درباره 
تفاهمنامه ۲۵ ساله با چین

اقتصاد کیش -  مدیرکل فرودگاه های هرمزگان گفت: پروازهای فرودگاه بین المللی 
بندرعباس در خرداد امسال در مقایسه با ماه قبل ) اردیبهشت ( رشد 46 درصدی داشته است. 
ابوذر ضیایی به خبرنگاران افزود: همچنین تعداد مسافران نیز در مقایسه با ماه قبل از آن 

23 درصد افزایش داشته است.
وی ادامه داد: پروازهای مسافری داخلی در خرداد ماه سال جاری 949 سورتی پرواز بوده 

که 79 هزار و 27۸ مسافر پذیرش شدند.
مدیــرکل فرودگاه های هرمزگان همچنین گفــت: در روز های اخیر افزایش پرواز در 
مسیرهای کرمانشاه، تبریز، رشت، مشهد و اصفهان انجام شده و پرواز بندرعباس - آبادان هم 
برقرار شده است.ضیایی اشاره کرد: درحال انجام هماهنگی های لازم برای برقراری مجدد پرواز 

بندرعباس - گرگان هستیم که این تاثیر خوبی در فعالیت تجُار خواهد داشت.
وی بیان داشت: درحال حاضر تعداد مسیرهای پروازی از فرودگاه بین المللی بندرعباس 
به 16 مسیر کاهش یافته که درصورت تقاضای سفر به مسیرهای جدید می تواند افزایش یابد.

افزایش 46 درصدی پروازهای  
فرودگاه بین المللی بندرعباس

اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان با صدور حکمی، محمد احمدی را به سمت مدیرکل 
دفتر مدیریت عملکرد، بازرسی و امور حقوقی استانداری هرمزگان منصوب کرد. 

در متن حکم فریدون همتی خطاب به محمد احمدی آمده است:
"بــا عنایت به تجربــه، تعهد و تخصص جنابعالی به موجب این حکم به ســمت 
مدیرکل دفتر مدیریت عملکرد، بازرســی و امور حقوقی استانداری منصوب می شوید.

شــرح وظایف این اداره کل در حوزه های بازرســی، مدیریت عملکرد و امور حقوقی 
ایجاب می نماید با برنامه ریزی منظم، هوشــمندانه و مســتمر نسبت به ارزیابی عملکرد 
دســتگاه های اجرایی و نهادهای عمومی غیر دولتی با انجام بازرسی های دقیق از کمیت 
و کیفیت وظایف دستگاه های اجرایی، پاسخگویی به مردم در راستای حقوق شهروندی 
و همچنیــن ارتقاء ارائه خدمــات حقوقی و حضور فعال در مراجــع قانونی حقوقی و 
قضایی، در خدمت استانداری، فرمانداری ها و بخشداری ها گام جهادی و شبانه روزی 
بردارید. تمام دســتگاه های اجرایی و عملیاتی دولتی در سطح استان موظف به همکاری 

و پاسخگویی به آن اداره کل هستند.
امیدوارم با اتکال به خداوند متعال و در اجرای فرامین رهبر فرزانه انقلاب اســلامی 
حضرت آیت الله خامنه ای )دامه برکاته( و سیاست ها و برنامه های دولت تدبیر و امید جناب 
آقای دکتر روحانی، انجام وظایف قانونی و همچنین در راستای هم افزایی و تعامل موثر با 

سایر دستگاه های نظارتی و بازرسی در استان موفق و موید باشید."
احمدی پیش از این معاون ویژه استاندار هرمزگان و فرمانداری شهرستان میناب را در 
کارنامه دارد که بزودی با تعیین سرپرســت در سمت مدیرکل مدیریت عملکرد، بازرسی و 

امور حقوقی استانداری هرمزگان آغاز به کار خواهد کرد.

احمدی مدیرکل مدیریت عملکرد، 
بازرسی و امور حقوقی استانداری 

هرمزگان شد

در زمینــه توفیقات به دســت آمده، همراهی ریاســت و ســایر معاونان شــورای عالی مناطق 
آزاد فراموش شــدنی نیســت. کیش، پایلــوت اجرای طرح های جســورانه در حــوزه اقتصاد 
و کســب و کار شــده اســت. با تواضع و صداقــت، آماده انتقــال دســتاوردها و تجربه های به 
دســت آمده در بدنه مدیریتی و کارشناســی ســازمان منطقــه آزاد کیش به همــه علاقه مندان 
در جای جای کشــور هســتیم. پیشــرفت و توســعه ایــران، افتخــار و آرزوی همه ماســت.

موضوع بسیار مهم دیگر، پذیرش و عرضه سهام شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش در بورس 
است. موافقت اولیه برای این منظور گرفته شده است. بر این اساس، شرکت یادشده که متعلق 
به سازمان است، به نهاد مالی چندرشته ای تبدیل شده و هلدینگ چندرشته ای سرمایه گذاری و 
توسعه کیش ایجاد می شود. هلدینگ جدید در زیرمجموعه هایش، کیش ایر، تله کیش و شرکت ها 
و موسسات اقتصادی دیگری را داراست و سهام آن در آینده در بورس عرضه می شود. در پیوند با 
این موضوع، پذیرش و عرضه سهام شرکت هواپیمایی کیش ایر را نیز به طور جدی دنبال می کنیم.

با حکم استاندار هرمزگان ؛

اقتصاد کیش - مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری هرمزگان با تأکید بر اینکه در روزهای 
آینده مشکل ترخیص کالاهای این لنج و شناورها برطرف می شود، گفت: کالاهای بدون مجوز 

به کشور مقصد بازگردانده می شود.
  احمد پویافر ، افزود: پهلوگیری 71 لنج حامل کالای ملوانی و گروه 4 غیرمجاز نیست 

و در حال طی مراحل قانونی ترخیص کالا است.
وی با تأکید بر اینکه معیشــت مرزنشینان از وارد و صادر کردن این کالاها است، اظهار 
کرد: با کمک استاندار هرمزگان در روزهای آینده مشکل ترخیص کالاهای این لنج و شناورها 

برطرف می شود.
مدیرکل امنیتی و انتظامی اســتانداری هرمزگان بیان کرد: حدود 700 لنج سنتی با 500 

خدمه در استان مشغول فعالیت هستند و کالاهای ملوانی و گروه 4 وارد می کنند.
پویافر اضافه کرد: این لنج ها در شهرســتان های پارسیان، بندرلنگه، بندرخمیر، میناب، 

سیریک، جاسک، قشم و بندرعباس فعالیت دارند.
وی تصریح کرد: دریابانی هرمزگان 71 لنج حامل لوازم خانگی غیرمجاز را از 23 خرداد 

تاکنون در گمرکات ملوانی استان توقیف کرده است.

مشکل ترخیص کالاهای لنج و 
شناورهای هرمزگان برطرف می شود

مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری هرمزگان ؛ نقش مردم هرمزگان در دفاع 
مقدس تبیین می شود 

اقتصاد کیش -  رئیس ســتاد گرامیداشت هفته دفاع مقدس هرمزگان استان هرمزگان 
گفت:باتوجه به شرایط جغرافیایی استان و گرمای هوا بخش دیگری در دوم الی هشتم اسفند 

ماه برنامه ریزی شده که نقش مردم و اقشار استان هرمزگان را در دفاع مقدس تبیین کنیم. 
سرهنگ حسن صنعتکاران با اشاره به اینکه دفاع مقدس به عنوان یکی از ایام الله تاریخی 
در حیات انقلاب اســلامی نقش بسزایی در پیشــرفت و راه گشایی ملت ایران داشته است، 
توضیح داد: دفاع مقدس به عنوان یک نقطه عطف و به عنوان یک پیشران در حیات مردم ایران 
و انقلاب اسلامی نقش آفرین بوده است،امسال در آستانه این ایام خاص استان هرمزگان هم 

باید نسبت به سراسر کشور بتواند نقش خودش را تبیین کند.
رئیس ستاد گرامیداشت دفاع مقدس استان هرمزگان گفت : امسال برنامه های مختلفی 
پیش بینی شده برای این ایام که بخشی از این برنامه ها در هفته دفاع مقدس 31 شهریور ماه 
تا ششــم مهرماه  انجام خواهد شــد و باتوجه به شرایط جغرافیایی استان و گرمای هوا بخش 
دیگری در دوم الی هشتم اسفند ماه برنامه ریزی شده که نقش مردم و اقشار استان هرمزگان 

را در دفاع مقدس تبیین کنیم.
سرهنگ صنعتکاران گفت: امیدواریم با تولید محتوای مناسب در فضای مجازی نقش 
کلیدی اســتان هرمزگان در دفاع مقدس مخصوصا برای نسل جدید به تصویرکشیده شود. 
خدمات رسانی به محرومین ونقاط آسیب پذیر استاناز مهم ترین برنامه های ستاد گرامیداشت 

دفاع مقدس استان ما به شمار می آید.

رئیس ستاد گرامیداشت هفته دفاع مقدس هرمزگان ؛


